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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 6 februari 2024 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 19 december 2023 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het proces-verbaal van de 

gemeenteraadszitting van 19 december 2023. 

 

2. Toelichting van het participatietraject van het project 'domein Oosthove' - kennisname. 

Het stadsbestuur voorziet de bouw van een nieuwe polyvalente zaal op domein Oosthove, dit ter 

vervanging van de huidige polyvalente zaal. 

 

Het gaat hier niet om een nieuwe schouwburgzaal, maar wel om een voor verschillende doeleinden 

bruikbare zaal, vergelijkbaar met de brede functionaliteit van de polyvalente zaal van GC Gilwe 

(schoolfeesten, eetfestijnen,, fuiven, ….) 

 

Vooraleer het ontwerp voor goedkeuring naar de gemeenteraad gaat en de effectieve bouwwerken 

gestart worden, wordt het hiernavolgende participatietraject doorlopen :  

 

6/2/2024 Infomoment voor gemeenteraadsleden 
Agendering van plan van aanpak participatie op de gemeenteraad 

7/2/2024 Persmoment / persnota rond plan van aanpak participatie 

7/2/2024 – 
20/3/2024 

Inforonde adviesraden 

19/2/2024 Feedbackmoment voor gemeenteraadsleden 

20/2/2024 Infomoment voor verenigingen en Gecoro 

21/2/2024 Infomoment voor buurt, bewoners, pers en geïnteresseerden 

21/2/2024 – 
15/4/2024 

Participatieronde 1 

20/3/2024 Fysiek participatiemoment 

26/3/2024 Samenstelling begeleidingscommissie door de gemeenteraad 

15/4/2024-
30/5/2024 

Bijsturing door ontwerper/architect van het voorontwerp 

1/6/2024 – 
16/5/2024 

Terugkoppeling van het bijgestuurde voorontwerp 

17/6/2024 Infomoment rond bijgestuurd voorontwerp 

17/6/2024-
30/6/2024 

Participatieronde 2 

30/6/2024 Finalisering van het participatietraject 

 

Tijdens de gemeenteraadszitting wordt dit traject nader toegelicht door coördinator vrije tijd Björn 

Leleu. 

 

3. Vaststelling gewijzigd subsidiereglement houdende de financiële ondersteuning van 

kinderopvanginitiatieven - goedkeuring. 

Wervik hecht een groot belang aan het jonge gezin en wil dan ook investeren in kwaliteitsvolle 

kinderopvanginitiatieven.  

 

Daarom vinden we het belangrijk om de startende initiatieven op allerlei mogelijke manieren te 

stimuleren en te ondersteunen.  
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Sinds december 2020 keert Stad Wervik een ‘starterspremie’ uit aan startende 

kinderopvanginitiatieven, zodat we nieuwe initiatieven kunnen helpen met het investeren in het nodige 

materiaal.  

 

Daarnaast ondersteunen we bestaande initiatieven verder door middel van een jaarlijkse 

werkingssubsidie.  

 

De starterspremie bedraagt 300 euro en de jaarlijkse werkingssubsidie 100 euro per initiatief. 

 

In het lokaal overleg kinderopvang kwam (naar aanleiding van de vele prijsstijgingen waaronder de 

stijgende energiekosten) de vraag naar een verhoging van de jaarlijkse werkingssubsidie.  

 

De dienst jeugd en gezinnen werkte een voorstel uit. Op 21 november werd dit voorstel voorgelegd 

aan het LOK. De leden van het LOK gingen unaniem akkoord met de voorgestelde wijzigingen van het 

subsidiereglement.  

 

Belangrijkste wijziging:  

- Vanaf kalenderjaar x + 1 ontvangt elk kinderopvanginitiatief 150 euro + 10 euro per 

kinderbegeleider per jaar.  

 

Budget: 

Het voorziene budget van 4.000 euro zal jaarlijks herzien dienen te worden in functie van het aantal 

kinderopvanginitiatieven en het aantal startende kinderopvanginitiatieven om het reglement telkens 

correct te kunnen toepassen. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om akkoord te gaan met de voorgestelde wijzigingen in het 

reglement houdende de financiële ondersteuning van kinderopvanginitiatieven. 

 

De eerste toepassing van dit reglement zal gebeuren in december 2024. 

 

4. Algemeen gemeentelijk retributiereglement - hervaststelling. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een aangepaste versie van het algemeen gemeentelijk 

retributiereglement goed te keuren, dit met als ingangsdatum 01 maart 2024. 

 

Het betreft een aanvulling met retributies naar aanleiding van de implementatie van elektronische 

verblijfsdocumenten voor vreemdelingen jonger dan 12 jaar : 

 

 

Kaarttype Normale procedure Spoedprocedure 

A-kaart (beperkt verblijf) 11 euro 120 euro 

B-kaart (onbeperkt verblijf) 11 euro 120 euro 

K-kaart (gevestigde 
vreemdeling) 

11 euro 120 euro 

L-kaart (EU-langdurig 
ingezetene) 

11 euro 120 euro 

EU-kaart 8 euro 105 euro 

EU+-kaart 8 euro 105 euro 

F-kaart 8 euro 105 euro 

F+kaart 8 euro 105 euro 

M-kaart 8 euro 105 euro 
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5. Reglement inzake het schenken van een feestpakket naar aanleiding van Dag van de 

Buren - goedkeuring. 

De ‘Europese Dag van de Buren’ (European Neighbours’ Day) wordt sinds 1999 meestal op de laatste 

vrijdag in mei georganiseerd. Buurtfeesten worden gehouden voor de gezelligheid en ter versterking 

van de sociale banden en wederzijds begrip. Extra aandacht is er voor het tegengaan van het 

groeiend individualisme en de toenemende eenzaamheid 

 

Dit initiatief, dat in 1999 in Parijs werd opgericht, wordt sinds 2004 in heel Europa gevierd op de 

laatste vrijdag van mei.  Het doel ?  Onze buren beter leren kennen !  De onverschilligheid en de 

eenzaamheid tegengaan, met de mensen praten die bij u wonen en misschien wel hetzelfde 

meemaken als u.  Dat hoeft helemaal niet moeilijk te zijn.   Ga gewoon eens bij uw buren op de koffie, 

of, als het moeilijker kan, organiseer een straatfeest !  Want onthoud : Een goede buur is beter dan 

een verre vriend. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een reglement goed te keuren waarbij dergelijke 

initiatieven ondersteund worden. 

 

De buren die een actie opzetten kunnen dan kans maken op een feestpakket. 

 

Dit feestpakket bestaat uit Wervikse cadeaubonnen, door de initiatiefnemers te gebruiken bij de 

organisatie van hun activiteit. 

 

6. Reglement inzake tijdelijke vaste bewakingscamera's op niet-besloten plaatsen ter 

preventie van sluikstorten, zwerfvuil en andere vormen van afvalgerelateerde overlast - 

goedkeuring. 

De gemeenteraad gaf op 27 september 2011, in toepassing van de wet van 21 maart 2007 tot 

regeling van de plaatsing en het gebruik van bewakingscamera's, positief advies ten aanzien van 

camerabewaking op het volledige grondgebied, dit inclusief de installatie van (verplaatsbare) vaste 

camera’s voor sluikstorten (MIROM). Stad Wervik treedt op als verwerkingsverantwoordelijke. De 

financiering en aankoop van de (verplaatsbare) vaste camera’s zijn ten laste van MIROM Menen. De 

eventuele vaststellingen in dit verband gebeuren ook door medewerkers van MIROM Menen. 

 

MIROM Menen heeft een aanvraag ingediend voor de installatie van tijdelijke vaste 

bewakingscamera’s waarbij MIROM Menen optreedt als verwerkingsverantwoordelijke (in plaats van 

Stad Wervik) van de beelden, dit na overleg met de functionarissen van gegevensbescherming van 

Stad Wervik en MIROM Menen . Conform artikel 5§1 van de camerawet kunnen openbare overheden 

zoals MIROM Menen bewakingscamera’s plaatsen op het openbaar domein mits gunstig advies van 

de korpschef en goedkeuring van de gemeenteraad.  

 

Sluikstorten of zwerfvuil zijn soms het gevolg van of trekken ook vaak andere overlastfenomenen aan, 

deze laatste kunnen ook een grote bron van ergernis vormen voor zowel de burger als de gemeente. 

De verruimde inzet van camerabewaking op probleemlocaties op het volledige grondgebied kan een 

nuttig hulpmiddel vormen voor de objectieve waarneming van (afvalgerelateerde) overlastproblemen, 

zou de effectieve handhaving kunnen verhogen en bovendien zowel preventief als ontradend werken. 

Het lijkt aangewezen om de plaatsing van tijdelijke vaste bewakingscamera(’s) op probleemlocaties op 

het ganse grondgebied te adviseren omdat de ervaring leert dat het plaatsen van camerabewaking 

vaak een verschuiving van de overlastfenomenen, in het bijzonder de sluikstort- of 

zwerfvuilproblematiek, met zich mee brengt. Op deze manier kan ad hoc ingespeeld worden op 

actuele probleemlocaties (zgn. hot spots).De beslissing om één of meerdere tijdelijke vaste 

bewakingscamera's te plaatsen in een niet-besloten plaats wordt genomen nadat de gemeenteraad 

positief advies heeft gegeven, na voorafgaandelijk advies van de korpschef. De betrokken niet-
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besloten plaats kan overeenstemmen met het volledige grondgebied van de gemeente waar de plaats 

zich bevindt. 

 

Gelet op het voorgaande is camerabewaking voor het bestrijden van sluikstorten, zwerfvuil en andere 

vormen van (afvalgerelateerde) overlastfenomenen gebied dekkend op het ganse grondgebied van de 

stad afdoende gemotiveerd en proportioneel ten opzichte van de zich stellende overlastproblematiek 

en het in die context nagestreefde doel met name een gemeente waar overlast zo veel als mogelijk 

wordt voorkomen en de openbare orde derhalve wordt gehandhaafd. Rekening houdend met de 

regelgeving omtrent de bescherming van de privacy en de persoonlijke levenssfeer met betrekking tot 

cameratoezicht op de openbare weg, worden de nodige pictogrammen aangebracht opdat de burger 

geïnformeerd is over het cameratoezicht op de plaatsen die hij betreedt. 

 

De gemeenteraad moet tevens de geldigheidsduur van zijn advies bepalen. Dit moet in ieder geval 

een redelijke termijn zijn. Een termijn tot en met 31 december 2031 is redelijk, nu duidelijk is dat 

allerlei (afvalgerelateerde) overlastfenomenen zich zullen blijven manifesteren. In het eerste jaar van 

de nieuwe legislatuur (2031) kan de nieuwe bestuursploeg dan het een en ander evalueren. 

 

Vanuit politioneel oogpunt waren en zijn er geen bezwaren tegen de inzet van een camera bij de 

aanpak van sluikstorten, zwerfvuil of andere afvalgerelateerde overlastfenomenen. De korpschef gaf 

een gunstig advies ter zake op 23 december 2023 mits de ondertekening van een overeenkomst voor 

tijdelijke vaste bewakingscamera's tussen MIROM Menen en de gemeente en goedkeuring van een 

reglement over het gebruik van de tijdelijke vaste bewakingscamera’s op niet-besloten plaatsen. 

 

De inzet van tijdelijke vaste bewakingscamera's kan gebeuren met camera(’s) van MIROM Menen. 

Door te werken met tijdelijke vaste bewakingscamera's wordt de controle op diverse vormen van 

(afvalgerelateerde) overlast in het algemeen op het volledige grondgebied mogelijk gemaakt. 

 

MIROM Menen treedt op als verwerkingsverantwoordelijke. 

 

Hiertoe wordt een reglement over het gebruik van de tijdelijke vaste bewakingscamera’s op niet-

besloten plaatsen vastgesteld, alsook wordt de overeenkomst met MIROM Menen voor tijdelijke vaste 

bewakingscamera’s voor het vaststellen van sluikstort/zwerfvuil en andere vormen van 

afvalgerelateerde overlast goedgekeurd. 

 

 

7. Ingebruikname Vastgoedinformatieplatform en vernieuwing retributiereglement 

vastgoedinformatie - goedkeuring. 

Vanaf 01 januari 2024 werd het VIP (Vastgoedinformatieplatform)-decreet goedgekeurd en 

bekrachtigd door de Vlaamse Regering. 

Het decreet is op 1 januari 2024 in werking getreden. 

 

Vlaanderen vraagt alle gemeenten en steden om een toetredingsovereenkomst en een 

gemeenteraadsbesluit te bezorgen tegen 22 februari 2024. 

 

De beslissing heeft betrekking op de ingebruikname van het Vastgoedinformatieplatform en de 

vernieuwing van het retributiereglement vastgoedinformatie. 

 

8. Zonale politieverordening openbare orde politiezone Arro Ieper - goedkeuring. 

Op 28 november 2023 werd het algemeen gemeentelijk politiereglement van de stad Wervik opnieuw 

goedgekeurd, dit in aansluiting met de besprekingen die werden gevoerd binnen de politiezone Arro 

Ieper. 
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In dit reglement dat werd overgenomen van de zone werden de gas-boetes nader gespecifieerd met 

minimum- en maximumbedragen. 

 

Rekening houdende met het feit dat de aanpak van sluikstorten en zwerfvuil door middel van 

sensibilisering, operationele acties en handhaving een belangrijke actie is binnen het meerjarenplan 

(actie 11) wordt aan de gemeenteraad voorgesteld om de algemene politieverordening in die zin aan 

te passen dat de bedragen van de boetes niet meer worden opgenomen in het reglement. 

 

Het is immers voldoende om te verwijzen naar de GAS-wet van 24 juni 2013. 

 

De wet van 11 december 2023 tot wijziging van de wet van 24 juni 2013 betreffende de gemeentelijke 

administratieve sanctie, biedt de mogelijkheid om het bedrag van de administratieve geldboetes op te 

trekken tot maximum 500 euro. 

 

9. Verkoop openbaar domein in functie van realisatie 2 POP's voor de uitrol FIBER in Wervik  

- goedkeuring. 

Voor de uitrol van Fiber NV in Wervik is het noodzakelijk om op ons grondgebied 2 cabines te 

realiseren op het openbaar domein, de genaamde POP’s (Points of Presence). Hiervoor zal de stad 

het stuk grond verkopen aan FIBER NV (actueel openbaar domein) in functie van het realiseren van 

deze nutscabines. 

 

Er zijn 2 locaties weerhouden hiervoor : 

 

- Binnen de groenzone op de Emiel Gellyncklaan 

- Op het openbaar domein naast een nutscabine ter hoogte van de Ten Brielensesteenweg 

 

Voorafgaand: 

 

- Aanstelling schatter door CBS dd. 06/11/2023 

 

- De waarde van deze grond werd geschat, zie schattingsverslag dd. 04/12/23 opgemaakt door 

Feys, aan een waarde van € 100/m²  

 

- Het college van burgemeester en schepenen nam kennis van dit schattingsverslag en besliste 

in zitting van 18/12/23 om de nodige grond voor de realisatie van deze cabines te verkopen 

aan de firma FIBER NV tegen de prijs van €100/m² 

 

- De kosten voor afhandeling en opmaak van de notariële akte zijn volledig ten laste van FIBER 

 

- De verkoop van deze grond zal voor de stad € 6473 opbrengen 

 

Aan de raadsleden wordt het akkoord gevraagd om deze percelen te verkopen in functie van 

algemeen nut, voor de realisatie van 2 POP’s. 

 

10. Gaselwest - voordracht van een nieuw plaatsvervangend vertegenwoordiger op de 

(buitengewone) algemene vergaderingen. 

De gemeenteraad heeft op 28 januari 2019 raadslid Johan Deneut voorgedragen als 

plaatsvervangend vertegenwoordiger op de (buitengewone) algemene vergaderingen van Gaselwest. 
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Aangezien de heer Deneut ondertussen geen raadslid meer is, wordt aan de gemeenteraad 

voorgesteld om een nieuwe plaatsvervangende vertegenwoordiger voor te dragen. 

 

11. Aanduiding van een nieuwe plaatsvervanger voor de aankoopcentrale Creat van de 

"Tussengemeentelijke Maatschappij voor Services" (TMVS). 

De gemeenteraad heeft op 28 september 2021 raadslid Johan Deneut aangeduid als plaatsvervanger 

voor de algemene vergadering van de aankoopcentrale Creat van de “Tussengemeentelijke 

Maatschappij voor Services” (TMVS). 

 

Aangezien de heer Johan Deneut ondertussen geen raadslid meer is, wordt aan de gemeenteraad 

voorgesteld om een nieuwe plaatsvervanger aan te duiden. 

 

12. Motie naar aanleiding van de sluiting van de stelplaats De Lijn Geluwe - antwoord van De 

Lijn - kennisname. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van het volgend antwoord van mevrouw Ann Schoubs, 

directeur-generaal van De Lijn, op de motie van de gemeenteraad naar aanleiding van de sluiting van 

de stelplaats De Lijn Geluwe :  

 

Geacht college, 

 

Ik ontving uw brief waarin u uw bezorgdheid uit over de sluiting van de stelplaats van Geluwe.  Ik kan 

u geruststellen : de beslissing om de stelplaats van Geluwe te integreren in de naburige stelplaatsen 

heeft geen impact op het aanbod openbaar vervoer en dus ook niet op de reiziger. 

 

De beslissing om de stelplaats in Geluwe te sluiten maakt deel uit van een strategische oefening.  De 

Lijn heeft een visiedocument opgesteld dat omschrijft hoe ze in de toekomst wil omgaan met haar 

patrimonium  Doel is dat alle gebouwen modern, duurzaam en kwaliteitsvol worden en dat ze de 

kerntaken, de missie en doelstellingen van De Lijn ondersteunen. 

 

Het belangrijkste doel is om de werkomstandigheden, veiligheid en efficiënte werking significant te 

verbeteren en dus te investeren in moderne en betere stelplaatsen, die bovendien voldoen aan de 

klimaateisen (vergroening zowel van onze vloot als van onze gebouwen) opgelegd door de Vlaamse 

Overheid. 

 

De elektrificatie van onze stelplaatsen stelt hoge technische eisen die moeilijk haalbaar zijn op 

kleinere stelplaatsen, zoals Geluwe, en de investeringen voor elektrificatie zijn bovendien op kleine 

sites verhoudingsgewijs heel duur.  Geluwe is bovendien een sterk verouderde stelplaats met een 

slechte conditie- en milieuscore.  Het busaanbod kan door nabije stelplaatsen opgevangen worden 

zonder impact op de reiziger.  De Lijn heeft daarom beslist dat er geen lange termijn toekomst is voor 

deze stelplaats. 

 

We hebben uiteraard zeer veel begrip voor de impact op de chauffeurs die een dergelijke beslissing 

met zich meebrengt.   In onderling overleg zijn we daarom overeengekomen om de stelplaats 

voorlopig te behouden en de integratie te koppelen aan de oplevering van een nieuwe stelplaats in 

Kortrijk.  De betrokken chauffeurs zullen bovendien financieel worden gecompenseerd voor deze 

verplichte verhuizing naar een andere stelplaats.  We respecteren maximaal de voorkeur van de 

chauffeur om te bepalen naar welke stelplaats hij of zij muteert. 

 

13. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Alexander Vantomme (N-VA) - Salons 

Tabaksbloem. 

Door gemeenteraadslid Alexander Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend :  
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Salons Tabaksbloem 

 

Graag hadden we een stand van zaken verkregen van het dossier Tabaksbloem. 

 

We konden lezen dat de bestemmingswijziging niet goedgekeurd is en dat het dossier terug naar af is. 

Blijkbaar heeft de vereniging 45 dagen tijd om het dossier opnieuw in te dienen.  We vermoeden dat 

deze tijd bijna om is. 

Ondertussen werden er beperkingen opgelegd omdat het brandweerverslag ongunstig is, er mogen 

maximum 50 mensen aanwezig zijn op hun activiteiten. 

 

• We vernamen dat het stadsbestuur samen zat met de vereniging.  Zijn er verslagen 

beschikbaar ? Zoniet, wat werd er besproken en afgesproken ?  Graag een korte 

samenvatting. 

• Is er al een nieuw dossier ingediend door de vereniging ? 

• Als er geen nieuw dossier ingediend wordt, wat zijn dan de gevolgen ? 

• Volgens een buurtbewoner worden de beperkingen met de voeten getreden.  Iedere vrijdag 

zou men de beperkingen overtreden.  Worden er controles uitgevoerd om te controleren of 

de beperkingen worden nageleefd ? 

• Indien er geen controles waren, komen die er ? 

• Ze kregen van het Ieperse stadsbestuur geen vergunning omdat ze in een KMO-zone een 

lokaal hadden om erediensten en koranstudies te organiseren. 

De verhuurder kreeg de opdracht om zijn huurders in te lichten, die zouden een nieuwe 

locatie moeten zoeken.  Maar het blijkt dat ze zich in Wervik hebben aangesloten. Klopt deze 

informatie ? 

 

Alvast bedankt voor het debat en de antwoorden. 

 

 

14. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Alexander Vantomme (N-VA) - Wekelijkse 

markt. 

Door gemeenteraadslid Alexander Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Wekelijkse markt 

 

De terugkeer van de wekelijkse vrijdagmarkt naar het belevingsplein de Steenakker vanaf juli zorgde 

voor een schwung.  Vanuit de stad werd gezorgd voor extra’s, zoals kookdemonstraties door drie 

plaatselijke ondernemers.  Een heel mooi initiatief. 

 

Ondertussen is er herfst geweest, bevinden we ons nu in de winter met logischerwijze minder 

marktkramers en bezoekers dan in de warme maanden.  In de besluiten van het schepencollege leze 

we dat een viertal marktkramers hun abonnementen hebben opgezegd.  Wellicht om diverse redenen. 

 

• Concreet : hoeveel abonnementen ware er in 2023 en hoeveel zijn er voor het nieuwe jaar.  

Hoeveel waren dat er 5 jaar geleden ? 

• In de collegeverslagen konden we lezen dat er in een tijdspanne van enkele maanden 4 

marktkramers hun abonnementen opzegden. 

• Toert de marktbus eigenlijk nog rond, wat heeft dat in 2023 gekost en hoeveel mensen reden 

er mee ? 

• Worden er tijdens de zomer opnieuw kookdemonstraties ? 
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• Wordt er deze zomer opnieuw animatie voorzien tijdens de zomermaanden ? 

• Wat gaan jullie doen om meer marktkramers aan te trekken ? 

• Hoe zit dat eigenlijk met al die paaltjes op de Steenakker.  Klopt het dat deze worden 

weggenomen door de marktkramers om op te kunnen rijden, klopt het dat er iemand van 

hen daarvoor een sleutel heeft ? 

• Enkele weken geleden begon het op woensdagnamiddag te sneeuwen en was de Steenakker 

op vrijdag niet sneeuw- en ijsvrij.  Tot ergernis van de marktkramers en bezoekers.  Er werd 

door de stadsdiensten manueel gestrooid omstreeks 08.30 uur. Rijkelijk laat alvast, waarom 

gebeurde dat die morgen niet veel vroeger ? 

 

Alvast bedankt voor de verhelderende antwoorden ! 

 

 

15. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Alexander Vantomme (N-VA) - 

Belevingsplein de Steenakker. 

Door gemeenteraadslid Alexander Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend :  

 

Belevingsplein de Steenakker 

 

In juli vorig jaar vond de officiële opening van de Steenakker plaats. Dat ging gepaard met een heel 

mooi programma en er was heel veel volk.  Met andere woorden : heel succesvol en proficiat aan 

allen. 

 

Het schepencollege maakte de politieke keuze om van een grote grijze centrumparking een 

belevingsplein te maken.  Er is voor en tegen. WinterWende verhuisde van het stadsdomein Oosthove 

naar de Steenakker en dat werd een schot in de roos.  Met heel veel volk en meer deelnemende 

verenigingen.  Door ziekte kon ik er jammer genoeg niet bij zijn. 

 

Vorig jaar vroeg ik hier al eens wat vanuit de stad de vooruitzichten zijn om op het belevingsplein de 

Steenakker zelf evenementen te voorzien.  Ik kreeg toen als antwoord dat het initiatief vooral van de 

verenigingen gaat moeten komen. 

 

Allemaal goed en wel maar stond men er al eens bij stil welke extra kosten dit zou inhouden voor de 

organisatoren.  Bijvoorbeeld het voorzien van toiletten, wat sowieso een grote kost is.  Of het voorzien 

van een tent, in geval van slecht weer.  Ook een grote kost.  Om het nog niet te hebben over het 

huren van tafels en stoelen enz. 

 

Het gebruik van het belevingsplein moet toch worden gestimuleerd door het lokaal bestuur ?  Welke 

acties gaan jullie ondernemen om het huren van het belevingsplein te stimuleren ? 

 

Buiten de klassiekers, zoals de beide kermissen en de 11 Juliviering, welke evenementen in een 

organisatie van onze cel Vrije Tijd liggen momenteel vast. 

 

Tenslotte nog twee vragen, een eerste over de mobiliteit en het parkeren. Waarom staan er geen 

verkeersborden dat er midden op het belevingsplein niet mag worden geparkeerd.  Er is daarover 

geen duidelijkheid aan de hand van de signalisatie.  We merkten al foutparkeerders op die geparkeerd 

stonden voorbij de paaltjes. 

 

Eerder is ook aangekondigd dat er twee grote schermen komen, voor het plaatsen van interessante 

info.  Hoe komt het dat deze er nog altijd niet zijn ? 
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16. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Nino D’Hellem (Team 2030) – Naschoolse opvang 

Sloeber 

 

Met deze schriftelijke vraag wil ik op een constructieve manier een probleem op de politieke agenda 

zetten waarmee heel wat jonge ouders in Geluwe geconfronteerd worden. 

 

Er zijn de voorbije jaren heel wat woningen gebouwd in Geluwe, met daardoor heel wat jonge 

gezinnen en tweeverdieners. Een goede zaak voor onze stad. 

 

Voor al deze kinderen moet er wel voldoende plaats zijn in de kinderopvang, in het bijzonder in de 

kinderopvang waarvoor de stad verantwoordelijk is : Sloeber. 

 

De klachten over die beschikbare plaatsen blijven evenwel komen : per e-mail, telefoon, …  De 

nieuwe regeling om te reserveren, loopt duidelijk spaak.  Ouders moeten op het einde van de maand 

klaar zitten aan de computer en wachten op de start van de reserveringsperiode.  Het doet denken 

aan de reservering voor de Kazou-kampen, maar dan wel voor de dagelijks opvang hun jonge 

kinderen.  Ook voor ouders die niet wonen in Wervik is de regeling moeilijk.  Die komen op de tweede 

rij voor wat betreft de kleuters en op de vierde rij voor het lager onderwijs, ondanks het feit dat zij ook 

in Geluwe schoolliepen vanaf hun kleutertijd.  Er zijn ook problemen in Kruiseke en Wervik, maar die 

zijn op vandaag nog relatief onder controle.  Maar ook daar zijn er zeker uitdagingen op vlak van 

opvangcapaciteit. 

 

De oplossing (op korte termijn) is duidelijk : een naschoolse opvangmogelijkheid in Geluwe van één 

uur in de school zelf (zoals in Kruiseke en Wervik).  Met een beetje goede wil en met het belang van 

de kinderen en hun ouders als uitgangspunt moet dit lukken.  Het zou iedere maand zorgen voor veel 

minder kopzorgen bij heel wat ouders. 

 

Hierbij onze vragen :  

• Is er verder overleg met de school in Geluwe om een naschoolse opvang in de school te 

organiseren, ter ontlasting van Sloeber ? 

• Wanneer kunnen concrete resultaten van dat overleg verwacht worden ? 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Nele Leroy (Team 2030) – Bivakzone op de Balokken 

 

Wij zijn dan wel nog midden winter, toch lonkt de lente al. 

Met het zicht op die lentezon kijken we nu ook al uit naar het nieuwe kampeerseizoen. 

You love it or you hate it … 

Maar de Vlaming houdt van kamperen en dat zien zelfs wij in Wervik aan de verhuur- en 

reservatiecijfers van de trekkershutten en camperzone. 

Dit brengt mij naar een idee dat een aantal jaren geleden naar voor werd geschoven om een 

bivakzone te voorzien op de Balokken.  Dit biedt een extra mogelijkheid voor de vele fietsers en 

wandelaars, die meerdaagse tochten doen, om een nachtje te bivakkeren op onze mooie Balokken 

(denk maar aan de vele mooie vlaanderenroutes die door onze stad lopen). 

Over dit idee echter hoor ik helaas niets meer. 

Daarom mijn vraag : 

Is het nog steeds de bedoeling om een bivakzone of natuurbivak mogelijk te maken ?  Indien wel, wat 

is de stand van zaken ?  Of waarom werd hier tot nu toe nog niets mee gedaan ? 

Ik dank u alvast voor de toelichting en uw antwoord. 
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